
                                         

 

FAU Lambertseter Skole 

        Sammen for en trygg og god skole 

 

REFERAT 

Sak FAU-møte 
Dato  
Klokkeslett 
Sted 

15.06.23 
18.30 – 20.00 
Ibsen 

Innkalt Skolens FAU- og klassekontakter, skolens ledelse 

 

 
Nr 

 
Sak 

 
Ansvarlig 

 
1  

 
Velkommen! 

 
Lena 

 
2 

 
Info fra skoleledelsen 
 
Forsøksprosjekt - elevers medbestemmelse ved skriftlig eksamen 
10. trinn, vår 2025. 
Utdanningsetaten inviterer alle grunnskoler med ungdomstrinn i 
Oslo, til å delta i et forsøk som omhandler trekkordningen til 
eksamen på 10. trinn. I forsøket vil elevene selv bestemme hvilke 
av fagene norsk, matte og engelsk de skal avlegge skriftlig 
eksamen i. 
Skolen ønsker FAUs synspunkt på søknad om deltagelse i 
forsøksprosjektet.  
FAU støtter søknad om deltagelse i forsøket, ved enstemmig 
vedtak på møtet. 
 
Høsten 2023 utøkes 8. trinn til å bli 4 parallell, da det er stor 
søkermasse til skolen. 
 
Trygve videreformidler fra rektor at resultatet fra FAUs arbeid med 
elevundersøkelsen på møtet 30. mars er mottatt (Bitten og Lena 
hadde møte om dette i april), og vil tas med i skolens videre arbeid 
med resultatene fra undersøkelsen.  
 

 
Trygve Heresfoss 
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Info fra driftsstyret 
Forrige driftsstyremøte var tidlig i juni. 
 
Temadager uke 24 med Pride-fokus.  
Tilbakemelding fra elevrådet på temadager, er at det er kjedelig å 
alltid skrive en oppsummering på hva man har lært. Oppfordrer 
skolen til å prøve og tenke på alternative måter og gjøre dette på. 
Økonomisk har skolen det noe utfordrende grunnet lavere elevtall. 
 

 
Driftsstyre-
representant 



                                         

Skolens 70 års feiring var vellykket, men uheldige med 
matserveringen da det var for lite vegetar. 
Lambertiaden gikk bra! God deltagelse og stort engasjement blant 
elevene. 
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Informasjon etter møte med natteravnene sentralt 
Lena deltok sammen med andre FAU’er i bydelen, på møtet med 
Natteravnene sentralt, forebyggende politi på Manglerud, 
Utekontaktene og Salto-koordinator i bydelen, på Lambertseter-
klubben den 10. mai. 
 
Alle fremmøtte instanser oppfordrer sterkt til deltagelse i 
natteravnordningen, da voksnes tilstedeværelse i nærmiljøet er 
viktig. Det bidrar til trygghet for ungdommen, og vi som foreldre 
lærer også mye om hva som rører seg i nærområdet. 
 
Generelt meldes det om en endring i ungdomsmiljøene, med  
røffere tone, språk og sjargong. Noen mener å ha sett en endring 
etter pandemien, men det fastslås ikke at dette alene er årsaken.  
 
For bydelen vår meldes det om at det er lite ungdom ute etter 
midnatt.  
Av områder litt i "skjul" som det kvelder og helger gjerne samler 
seg ungdom, nevnes Tyrihans bhg, Marmorberget bhg og 
Steinspranget bhg.  
 
I møtet informeres det om at veip stadig er veldig utbredt.  
Via media kan man få inntrykk av at bruk av rusmidler er mer 
utbredt enn noen gang. Det formidles at dette nok handler mer 
om at det er ulikt hva som «trender», og at det ikke nødvendigvis 
er utøket bruk nå, men at noen rusmidler er mer populære enn 
andre. Rusbruk er også nært knyttet til miljø, for aksept og 
tilhørighet. 

 
Lena 
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Informasjon om FAUs innspill til trafikksikkerhetstiltak 2024 
 
Den 8. mai sendte styret inn innspill til trafikksikkerhetstiltak 2024 
til bydelen, etter ønske om dette fra Bymiljøetaten. 
Kort oppsummert ble alle punkter vi tidligere har spilt inn til etaten 
nevnt, i all hovedsak alle overganger og innfartsårer til skolen. 

 
Styret 
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Diverse 
 
Til høsten: 
Vi blir enige om å se på rutiner for tur og ball på 10. trinn og hvilke 
omfang vi ønsker at dette skal ha, samt ordningen for inntjening 
på 17. mai som skaper forutsetninger for dette. 

 
Alle 

 

GOD SOMMER!  
 

 


